
 

 

 

Utdrag ur protokoll från Kyrkorådsmöte för Kungsörs Församling 2020-01-08 

 

Kyrkoherde Bengt-Olov Hedlund berättade om åtgärder som församlingen gjort bl.a på 

belysningsarmaturer, som energibesparande åtgärder i församlingshemmet Kristinagården. 

Diskussion fördes om frågan som församlingen fått om att överlåta en tomt i centrala 

Valskog, som församlingen fått som gåva under tidigt 1900-tal med villkor om att den ska 

bebyggas med ett församlingshem, till ett projekt som drivs av Valskogsbor för att få till en 

samlingslokal i bygden. Frågan bordlades till nästa möte i februari för att Bengt-Olov 

Hedlund ska hinna diskutera frågan med bl.a Kungsörs Kommun. 

Kyrkorådet valde Heiko Arens till ny kyrkvärd samt till föremålsansvarig i Kungsörs 

Församling. Margareta Johansson valdes som ny ledamot för socialdemokraterna till AU. 

Församlingen har fått en ny musiker, Jonas Jogfors, provanställd i 6 månader, Jonas har 

tidigare gjort sin praktik i Kungsörs Församling under utbildningen till kantor. Vi har 

fortfarande två vakanta prästtjänster samt en vakant musikertjänst och hoppas att några av 

dessa kan tillsättas under våren och sommaren 2020. 

Kyrkans unga har haft en föreställning som spelades i Kung Karls Kyrka den 28 december, 

den handlade om hur ungdomars vardag ser ut och om psykisk ohälsa. Föreställningen var 

mycket lyckad. 

Vi har problem med telefonerna i pastorsexpeditionen, felaktiga meddelanden om när 

personalen återkommer lämnas av telefonsvararen, samtal kopplas inte alltid fram osv. 

växeln i Västerås Stift undersöker fn. var felet kan ligga. 

 

Nästa kyrkorådsmöte är onsdagen den 12 februari 2020. 

 

// Kungsörs Församling 

 

 


